

亞洲大學 17713214
台中市霧峰區柳豐路 500 號
t : 04-2332-3456*1023
e : chiayu_lin@asia.edu.tw



林家瑀 小姐/先生 您好,

Thank you for choosing La Vida Hotel, Taichung as your preferred partner. We wish to take this opportunity to offer you our Preferred Corporate Rates effective from January 01, 2020 until December 30, 2020.

很高興能夠藉此機會向您提供豐邑逢甲商旅年度公司協議價格，有效期自 2020 年 01 月 01 日至 2020 年 12 月 30 日止。

Room Category	Bed Type	Rack Rate	Preferred Corporate Rate	
			Sun-Fri	Sat
S Room 標準雙人房 8 坪	One Extra King 一大床	7,700	2,500	3,200
A Room 雅致雙人房 9 坪	Two Twins 二小床	8,250	2,800	3,600
H Room 經典雙人房 10 坪	One Extra King 一大床	8,800	2,900	3,700
O Room 溫馨四人房 12 坪	Two Queens 二中床	12,100	3,900	5,100
T Room 原創套房 15 坪	One Extra King 一大床	11,000	3,500	4,500

Terms and Conditions 條款和細則

Double/Twin Room rates are inclusive of one/two complimentary daily breakfast.

Family Room rates are inclusive of four complimentary daily breakfast.

雙人房型皆贈送一至兩客早餐。溫馨四人房型則贈送四客早餐。

The above rates are inclusive of 5% VAT and 10% service charge.

以上所有價格均含稅及服務費。

Not applicable during our blackout dates such as Chinese New Year and national holiday.

以上報價不適用於農曆新年期間與其他國定假日，住宿期間如遇國定假日請洽詢本飯店訂房組。

La Vida Hotel does not provide extra bed service.

全館無提供加床服務。

The check-in time is 3:00 pm and check-out time is 12:00 pm.

所有入住登記時間為下午 3 點起；退房時間為正午 12 點之前。

The Hotel requires on check-in either a company ID or business card in order to access these negotiated rates.

客人於入住登記時需向飯店出示有效的工作證或者名片，以確保可以使用貴公司的協議價。

The Hotel must be informed of any cancellation/amendment before 4:00 pm local time one day prior to arrival or one night's charge will be applied to the credit card provided.

飯店必須在客人預訂到達前一天的本地時間晚上 4 點之前收到有關取消或更改預訂的通知，否則飯店將從客人提供的信用卡中扣除當晚的房費。

Corporate Rates is strictly prohibited to disclosure to third parties for any reason.

La Vida Hotel reserves the right to change and/or terminate the terms and conditions at any time.

以上優惠價不得以任何理由或方式透露給第三方，逢甲商旅保留更動及停止以上各條款、折扣或相關內容的權利。

La Vida Hotel reserves the right of final interpretations.

豐邑達甲商旅保留合約最終解釋權。

Exclusive Service 顧客尊享服務

Free high-speed internet connectivity throughout the hotel.

全館免費使用高速上網

Complimentary coffee, tea and refreshments served at Lounge.

免費享用商務中心現磨咖啡與茶點

2-hour free use of meeting room per day, prior reservation is required.

每日免費使用會議室 2 小時 · 需提前預約

Complimentary for Fitness Center.

免費使用健身房

Complimentary parking during stay.

住房期間提供免費停車服務

The price of Luxury Car Pick-up service from Taoyuan International Airport is NT\$3,200/one way, 9-Seat-Car Pick-up service from Taoyuan International Airport is NT\$3,700/one way, (Additional 10% service charge for credit card),

需求桃園機場接送機 · 豪華轎車單趟每台 NT3,200 · 福斯 T5 九人座每台 NT\$3700 · 價格皆為現金價 · 刷卡需額外 10%服務費。

The corporate rate does not apply when reservation was made through travel agency or any other channel.

本特惠合約客戶若經由旅行社代辦 · 或其他特殊優惠方案安排 · 則不適用此特惠內容。

In order to obtain your corporate discount, please mention your company's name when making the reservation. These Corporate rates apply to your company's employees and individuals traveling on your company's behalf provided reservations were made in advance of arrival.

We look forward to serving you and your company's guests in the near future.

訂房時請務必告知貴公司名稱以取得本協議價格 · 所有協議價格適用於貴公司提前預訂的在職員工及相關業務往來的個人 · 我們期待能為貴公司的商務差旅提供優質的服務。

Our Reservations Department will be glad to serve you through the following Hotel contact numbers:

您可以透過下列方式聯繫飯店訂房部門 · 我們將竭誠為您服務：

Reservations Telephone number : +886 4 2452 5777

Reservations Fax number : +886 4 2452 6622

Reservations E-mail : rsvn@lavidahotel.com.tw

貴公司專屬之業務代表

楊靜怡 Jody Yang

Telephone number : +886 4 2452 5777#128

E-mail : jodyyang@lavidahotel.com.tw

Yours sincerely,



楊靜怡 Jody Yang

Sales & Marketing Manager

La Vida Hotel, Taichung

豐邑達甲商旅 La Vida Hotel www.lavidahotel.com.tw

No.275-2, Sec. 2, Xitun Rd., Xitun Dist., Taichung City 407, Taiwan (R.O.C.)

407 台中市西屯區西屯路二段 275 之 2 號

亞洲大學

